
 
 
Zápis č. 6. ze zasedání zastupitelstva obce Hrabová, konaného dne 30.3.2011 v 19.00 hod. 
v klubovně sokolovny v Hrabové. 
 
Přítomni: dle presenční listiny 
Omluveni: p M. Vysoudil 
Občané :  2 
Hosté:  2 

Program zasedání zastupitelstva: 

 

1. Zahájení, schválení programu, zapisovatele a ověřovatelů zápisu. 
2. Valná hromada Lihovaru Hrabová, s.r.o. 

 Zpráva jednatele společnosti 
 Zpráva předsedy dozorčí rady 
 Odsouhlasení účetní závěr 
 Odsouhlasení rozdělení zisku 
 Schválení pravidel pro přiznání roční odměny jednatele 

3. Kontrola usnesení 
4. Hospodaření ZŠ a MŠ Hrabová, příspěvková organizace 

 Zpráva o hospodaření ZŠ a MŠ Hrabová za rok 2010 
 Výroční zpráva o činnosti školy za školní rok 2009-2010 

5. Projednání a schválení zprávy o přezkoumání hospodaření za rok 2010 
6. Závěrečný účet obce Hrabová za rok 2010 
7. Dopravní obslužnost 
8. Schválení výzvy na dodavatele územního plánu 
9. Odsouhlasení smluv 

 Rekonstrukce sokolovny 
 Regionální muzeum 
 Rekultivace skládky 

10. Prodejní stánek na hřišti 
11. Schválení směny pozemku s p. Vítem Hrochem ml. 
12. Různé 

       
Ad.1. Starosta přivítal přítomné zastupitele, občany a hosty a seznámil je s programem,  

k danému programu nebylo připomínek a nechal o něm hlasovat 
       Schváleno 10 hlasy Z 6/78 
Navrhl zapisovatele pana Pavlíka, proti návrhu nebylo připomínek, nechal hlasovat 
       Schváleno 10 hlasy  Z 6/79 



Jako ověřovatele zápisu navrhl Ing. Petrželkovou a p. Kondlera. Proti návrhu nebylo 
připomínek, nechal hlasovat    Schváleno 10 hlasy Z 6/80 

 
Ad.2. Valná hromada Lihovaru Hrabová s.r.o.  

Jednatel společnosti pan Snášel přednesl zprávu o hospodaření společnosti. Starosta 
vyzval k diskusi, nebylo žádných připomínek, zastupitelstvo bere zprávu na vědomí.
       Bere na vědomí 
Předseda dozorčí rady Ing. Moťka přednesl zprávu o její činnosti v roce 2010. Starosta 
vyzval k diskusi, nebylo připomínek   Bere na vědomí 
Jednatel společnosti přednesl zprávu o stavu zakázek v roce 2010 a v 1. pololetí 2011. 
Nebylo připomínek     Bere na vědomí 
Jednatel společnosti přednesl rezignaci na jednatele společnosti. Z tohoto důvodu 
starosta upozornil, že by nebylo vhodné na této valné hromadě měnit složení dozorčí 
rady. Dále starosta konstatoval, že do dvou měsíců bude z důvodu rezignace jednatele 
svolána mimořádná valná hromada, na které bude stanoven nový jednatel společnosti a 
pravidla při přiznání roční odměny jednatele společnosti 
       Bere na vědomí 
Starosta nechal hlasovat o usnesení, které zni: 
Zastupitelstvo obce Hrabová schvaluje účetní závěrku Lihovaru Hrabová s.r.o. za rok 
2010.       Schváleno 10 hlasy Z 6/81 
 
Starosta nechal hlasovat o usnesení, které zni: 
Zastupitelstvo obce Hrabová schvaluje ponechání zisku Lihovaru Hrabová s.r.o. ve 
výši 273 341,00 Kč ve společnosti  jako nerozdělený zisk.    
       Schváleno 10 hlasy Z 6/82 

Ad.3. Kontrola usnesení z minulého zasedání zastupitelstva – starosta přednesl usnesení 
z min. zasedání, konstatoval, že body usnesení jsou splněny 
       Bere na vědomí 

Ad.4. Hospodaření ZŠ a MŠ Hrabová, příspěvkové organizace -  ředitelka ZŠ a MŠ  
Hrabová, příspěvková organizace přednesla zprávu o hospodaření školy  za rok 2010. 
 
Starosta nechal hlasovat o následujícím usnesení:  
Zastupitelstvo obce Hrabová schvaluje zprávu o hospodaření ZŠ a MŠ za rok 2010, 
zlepšený hospodářský výsledek za rok 2010 z  hlavní činnosti 5 356,23  Kč a z  
doplňkové činnost 5 838,16 Kč a proúčtování těchto částek do rezervního fondu    
       Schváleno 10 hlasy Z 6/83 

  
Dále ředitelka  přednesla výroční zprávu o činnosti školy ve školním roce 2009-2010. 
Informovala o probíhajících akcích ve škole a dotacích, které škola získala na 
dovybavení učebními pomůckami (interaktivní tabule, počítače a notebuky). Starosta 
otevřel diskusi, kdy starosta paní ředitelce poděkoval za výsledky jak ekonomické, tak 
pedagogické.       Bere na vědomí 

 
Ad.5. Projednání a schválení zprávy o přezkoumání hospodaření obce Hrabová za rok 2010. 
 Místostarosta Ing. Moťka přednesla a okomentoval zprávu o přezkoumání hospodaření 

obce Hrabová za rok 2010 ze dne 28.2.2011. Při otevřené diskusi nebyly vzneseny 
připomínky  
Starosta nechal hlasovat o následujícím usnesení:  



Zastupitelstvo obce schvaluje Zprávu o přezkoumání hospodaření obce Hrabová za 
rok 2010 ze dne 28.2..2011. Výsledek přezkoumání  - kromě chyb zjištěných při 
dílčím přezkoumání, které byly  již  napraveny, nebyly zjištěny chyby a nedostatky. 
       Schváleno 10 hlasy Z 6/84 

Ad.6. Závěrečný účet obce hrabová za rok 2010 – místostarosta Ing. Moťka přečetl text 
Závěrečného účtu obce Hrabová, který je nedílnou součástí tohoto zápisu. 
Starosta nechal hlasovat o následujícím usnesení:  
Zastupitelstvo obce schvaluje Závěrečný účet obce Hrabová za rok 2010 bez výhrad – 
nebyly zjištěny chyby a nedostatky.   Schváleno 10 hlasy Z 6/85 

 
Ad.7. Dopravní obslužnost -  starosta přečetl smlouvu mezi obcí Hrabová a městem Zábřeh, 

která řeší poskytnutí příspěvku na dopravní obslužnost veřejnou linkovou dopravou 
v okrese Šumperk pro rok 2011. Otevřel diskusi, nebyly dotazy a připomínky, nechal 
hlasovat o následujícím usnesení 

 Zastupitelstvo obce schvaluje Smlouvu o poskytnutí příspěvku na dopravní obslužnost 
veřejnou linkovou dopravou v okresu Šumperk na rok 2011 mezi městem Zábřeh a 
obcí Hrabová. Výše příspěvku čtvrtletně 26 260,- Kč, celkově 105 040,- Kč/rok  

         Schváleno 10 hlasy Z 6/86 
Ad.8. Schválení výzvy na dodavatele územního plánu – starosta přečetl návrh výzvy na 

podání nabídek na dodavatele územního plánu obce. V diskusi nebyly dotazy a 
připomínky a proto nechal hlasovat o následujícím usnesení. 

 Zastupitelstvo obce schvaluje výzvu na podání nabídek na dodavatele územního plánu
        Schváleno 10 hlasy Z 6/87 
 Dále starosta navrhl firmy k obeslání: 
 Ing. arch. Vanda Víznerová, Labská 25, 625 00 Brno 
 Ing. arch. Vladimír Dujka, Kamenná 3858, 760 01 Zlín 
 Visual cad, s.r.o., Poštovní 253, 686 01 Uherské Hradiště 
 Výzva bude umístěna na webových stránkách obce Hrabová 
 

Starosta nechal hlasovat o následujícím usnesení:  
Zastupitelstvo obce schvaluje firmy kterým bude zaslána výzva na podání nabídky na 
vypracování nového územního plánu  Schváleno 10 hlasy Z 6/88 

 
 Návrh složení hodnotící komise pro otevírání obálek – starosta navrhl do komise tyto 

členy: Ing. Moťka, p. Žák, Ing. Hopjan, Ing. Petrželková, p. Navrátil. 
         Schváleno 10 hlasy Z 6/89 
Ad.9. Odsouhlasení smlouvy na dodavatele rekonstrukce sokolovny mezi firmou TROIS 

spol. s r.o. a obcí Hrabová. V diskusi nebylo připomínek. 
Starosta nechal hlasovat o následujícím usnesení:  
Zastupitelstvo obce schvaluje smlouvu s dodavatelem rekonstrukce sokolovny, firmou 
TROIS spol. s r.o., Opavská 1409/15, 785 01 Šternberk a pověřuje starosty podpisem 
této smlouvy      Schváleno 10 hlasy Z 6/90 

Zastupitelstvo obce schvaluje Dodatek smlouvy s dodavatelem rekonstrukce 
sokolovny, firmou TROIS spol. s r.o., Opavská 1409/15, 785 01 Šternberk a pověřuje 
starosty podpisem této smlouvy   Schváleno 10 hlasy Z 6/91 
 
Odsouhlasení smlouvy na dodavatele stavby regionálního muzea, firmou Diblík 
Antonín, Hrabová 140 
Starosta nechal hlasovat o následujícím usnesení:  



Zastupitelstvo obce schvaluje Smlouvu s dodavatelem stavby regionálního muzea, 
firmou Diblík Antonín,  Hrabová 140 a pověřuje starosty podpisem této smlouvy 
       Schváleno 10 hlasy Z 6/92 
Odsouhlasení smlouvy na dodavatele stavby rekultivace skládky, firmou EKOZIS 
spol. s r.o., Zábřeh 
Starosta nechal hlasovat o následujícím usnesení:  
Zastupitelstvo obce schvaluje Smlouvu s dodavatelem stavby rekultivace skládky, 
firmou EKOZIS spol. s r.o., Zábřeh a pověřuje starosty podpisem této smlouvy 

        Schváleno 10 hlasy Z 6/93  
Ad.10. Prodejní stánek na hřišti – starosta objasnil situaci ohledně pronájmu stánku na 

koupališti. Informace byla podložena zprávou z Hygienické stanice Šumperk. Na 
základě výzvy se přihlásil jediný zájemce o provozování pan Dopita, ale požádal obec 
o spolufinancování oprav. Starosta otevřel diskusi k tomuto problému,  bylo navrženo, 
aby se obec finančně podílela, starosta nechal hlasovat o následujícím usnesení: 

 Zastupitelstvo obce schvaluje: 
Finanční zapojení obce do oprav prodejního stánku a sociálního zařízení na koupališti
        Schváleno 10 hlasy Z 6/94 

 
 Pověření starosty jednat s panem Dopitou, jediným zájemcem o provozování  
            prodejního stánku, ve věci oprav a investic do tohoto zařízení  
        Schváleno 10 hlasy Z 6/95 
Ad.11. Směna pozemku s panem Vítem Hrochem ml. – na 4. zasedání zastupitelstva byl 

schválen souhlas se směnou pozemků a tento souhlas byl vyvěřen na úředních deskách 
OÚ. Po dobu vyvěšení nabyla vznesena žádná připomínka k danému záměru a starosta 
navrhl usnesení: 
Zastupitelstvo obce schvaluje směnu pozemku p.č. 1621 o výměře 4 866 m2 v  k.ú. 
Hrabová u Dubicka, který je  ve vlastnictví pana Víta Hrocha ml. za pozemek p.č. 
302/3 o výměře 37 893 m2 v k.ú. Hrabová u Dubicka, který je ve vlastnictví obce 
Hrabová a pověřuje starostu podpisem směnné smlouvy    
        Schváleno 10 hlasy Z 6/96 

 
Ad.12. Různé – starosta informoval o : 

 pracovnících z úřadu práce, kteří budou přijati od 1.4.2011 do pracovního poměru. 
Dotace na každého pracovníka je 8 tis. Kč 

 kácení na pozemcích obce na |Křivé u Vitošova a u ČOV 
 probíhajícím jednání s majiteli pozemků na chodník ke hřbitovu 
 jednání s bývalým majitelem objektu vedle sokolovny č.p. 122,  panem Hirtem 
 zprovoznění nového účetního programu na obecním úřadě 
 sběru velkoobjemového odpadu 2. a 3. dubna 
 Dnu Mikroregionu Zábřežsko, který se bude konat v květnu ve Štítech 
 havarijním stavu opěrné zídky a cesty k Jánošíkům 
 paní Kaperová vznesla připomínku ohledně popelnice na hřbitově, která je neustále 

plněna zeleným odpadem, když k tomuto účelu je před hřbitovem umístěn kontejner 
 pan Houserek vznesl připomínku, že lidé špatně třídí odpad. Starosta tuto skutečnost 

potvrdil a sdělil, že sám situaci prověřuje a bude apelovat na občany při vydání 
Hrabovského zpravodaje. 

 pan Kondler připomínkoval nefunkční lampy VO za hřištěm 



 dále bylo připomínkováno posunutí značek začátek a konec obce směrem k Vitošovu. 
Starosta informoval, že žádost byla podána, ale nebylo vyhověno. Starosta znovu 
požádá policii a SSOK o posunutí značek. 

 
 
 
Zapsal:  Jan Pavlík  
 
Ověřil:  Martin Kondler 
 
  Ing. Marcela Petrželková 
 
 
 
 

 


